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Сьогодні на ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» виїхала комісія у складі керуючого справами
виконавчого комітету Василя Рачука, представників виконавчого комітету та депутатів
міської ради - Михайла Верхогляда і Юрія Шайноги. Комісія прибула на підприємство для
вручення його керівництву рішення  позачергової  ХХVIII сесії Шепетівської міської ради 
Про відмову від договору концесії та повернення майна.

  

Проте, на місці члени комісії виявили, що задовго до кінця робочого дня всі входи на
територію підприємства зачинені, що не дало їм змоги потрапити на територію та до
приймальні.

      

По завершенні робочого дня із території ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» почали виходити
працівники. Разом із ними вийшов і керівник підприємства Олександр Пустовойт, який
категорично відмовився отримувати рішення сесії.

  

 1 / 2



Керівник ТОВ «Шепетівка Енергоінвест» відмовився отримувати рішення сесії
Понеділок, 06 листопада 2017, 19:33

 2 / 2


